
S SFJE KOMITEJA ZKS

Zelo dobri rezultati gospodarjenja ne
smejo »zavirati« akcije komunistov!

/. nckutcrimi pripombami in mncnji so člani komi-
teja sprcjcli dopolnilcv gradiv ohčinskc konforcncc

ZK, ki jc bila marca niescca. Mcnili so, da hi v
sklcpnem /aključku moruli prioritcto namcnili nalo-
gam gospodarsko slahilizacijc, ki obvezujejo članstvo
Zvcze komunistov v slchcrni sredini Povsem na me-
slu pa je bila tudi pripomba, da se članom komileja
čimpreje posreduje analiza <i v/.rokih odsotnosti 22
delegatov iz posameznih OOZK, ki se konference
niso udele/ili. O tem gradivu bo tekla razprava ludi v
OOZK

Z uvodom predsednika izvršnega sveta Boruta Mi-
šice o četrtletnih rezultalih gospodarjenja v občini se
je razprava osredotočila U osrednji točki »Aktualne
naloge komunistov pri uresničevanju politike gospo-
darske stabilizacijc v občini«. Čeprav so sami rezulta-
ti zelo spodbudni. vrsta kazalcev od izvoza, ustvarje-
nega dohodka in predvsem porasta fizične proizvod-
nje to tudi potrjujejo, so razpravljalci opozorili pred-

vscm nu slcdeče: pogoji gospodarjunja so /aoslrujcjo,
priča smo porastu ccn bazičnc induslrijc skozi uvc-
Ijavljanjc šlcvilnih samoupravnih sporazumov, kar
močno brcmcni stroške prcdclovaltcv, z odnosom
poslovodnih struktur do invcntivnc dcjavmisti nc inii-
rcmo biti zadovoljni, v odpravljanju tcžav prcdvscm
v organizacijah, kjer poslujcjo na robu izguboziroma
nercntabilnosti bi morali bolj vpcti medobčinsko go-
spodarsko zbornico...

Komuniste zavezujejo sklepi 8. in 10. seje CK ZKS
ter program aktivnosti lako OK ZKS kot tudi uresni-
čevanje občinskega dolgoročnega programa ekonom-
ske stabilizacije, potrebno jih jc zatorej v sleherni
delovni sredini tudi dosledno uresničevali. Člani ko-
miteja zatorej niso sprejemali nekih novih sklepov ali
zadolžitev. Med stališča, ki so jih sprejeli, pa so
zapisali to, da morajo čiani ZK v vseh okoljih na
osnovi teh stahšč in uvneritev zaostriti bitko za ure-
sničevanje planov OZD, občinske resolucije za leto
1984 in dolgoročnega programa ekonomske stabili-
zacije. V vsaki temeljni organizaciji je potrebno ugo-
toviti dejansko stanje ter na osnovi ugotovitev kon-
kretizirati naloge za nadaljnjo mobilizacijo delovnih
Ijudi.

»Ni potrebno opredeljevati novih nalog, te so nam
znane. Pri aktivnostih moramo zagotoviti večjo pri-
sotnost osnovnih organizacij, komunisti pa moramo
bolj tankočutno prisluhniti vsem tistim pojavom, ki
zavirajo samoupravljanje, je dejal sekretar ZKS Bo-
jan Simonič.

Akcija Zveze komunistov mora biti spričo številnih
težav in problemov, s katerimi se že dalj časa srečuje-
jo na družbenih dejavnostih, usmerjena tudi na ta
področja. Člani komiteja pa so se ponovno zavzeli
tudi za koordiniranje vseh aktivnosti, ki zadevajo
uresničevanje stabilizacijskih ukrepov v okviru KO
za stabilizacijo pri OK SZDL.

In navsezadnje, kot je dejal Alojz Škufca, bi moral
komite razpolagati s tako pripravljeno analizo gospo-
darskih gibanj, ki bi morala izhajati iz uresničevanja
sklepov konference in aktualnih družbenih prizade-
vanj in ukrepov.

O vprašanjih uveljavljanja in razvoja političnega
sistema sociatističnega samoupravljanja je bilo v ob-
čini organiziranih več posvetov. Same razprave so
bile izjemno kvalitetne in konkretne, dane so bile
številne pobude in predlogi. Ludvik Baša je ob tem
opozoril, da v vsakodnevnem življenju pogrešajo čla-
ni neposredni kontakt med osnovnimi organizacijmi
in občinskim komitejem. Sicer pa bo predsedstvo OK
ZKS na podlagi teh ugotovitev in stališč CK ZKS
oblikovalo izhodišča za nadaljnjo aktivnost OO ZK
na področju občine.


